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Introducere

Slujba remarcabilă a lui William Branham a fost răspunsul
Duhului Sfânt la profeţiile Scripturilor din Maleahi 4:5,6, Luca
17:30 şi Apocalipsa 10:7. În toată lumea, această slujbă a fost
punctul culminant al multor alte profeţii Biblice şi ocontinuare a
lucrării lui Dumnezeu prin Duhul Său în acest timp al Sfârşitului.
Despre slujba aceasta, Scriptura vorbeşte că va pregăti poporul
pentru a Doua Venire a lui Isus Cristos.

Ne  rugăm  ca  acest  Cuvânt  tipărit  să  se  scrie  în  inimile
voastre aşa cum veţi citi stăruitor acest mesaj.

Chiar dacă toate eforturile au fost depuse pentru a oferi o
traducere exactă, fişierele audio în Engleză sunt cea mai bună
reprezentare a predicilor vorbitede Fratele Branham.

Sunt  peste  1100  de  predici  vorbite  de  William  Branham,
audio  şi  versiuni  traduse  care  sunt  disponibile  pentru  a  fi
descărcate gratuit în mai multe limbi.  Adresa de Website: www.
messagehub.info

Acestelucrări pot fi copiate şi distribuite atât timp cât acestea
sunt  copiate  în  întregime,  nemodificate  şi  distribuite  gratuit.
Adresa de Website: www.messagehub.info
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Viață ascunsă cu Cristos

1 Doamne, eu cred,

Toate lucrurile sunt posibile,acum eu cred

Acum eu cred,acum eu cred

Toate lucrurile sunt posibile,acum eu cred.

Să ne rugăm. Tatăl  nostru ceresc, acesta nu este doar un cântec;
aceea este rugăciunea noastră Tată. Mărturisirile noastre ar fi  în seara
aceasta că noi acum credem. Noi credem declarația Bibliei; că Isus este
adevăratul Fiu al Dumnezeului cel Viu. Noi credem că El a fost născut din
fecioara Maria, a îndurat sub Pilat, a fost crucificat, mort și îngropat, înviat
a treia zi și înălțat la mâna dreaptă a Majestății Sale, făcând în această
seară mijlociri peste mărturisirea noastră. Și noi ÎL iubim cu toată inima
noastră.

2 Și Tată, noi luăm Cuvântul Lui care a spus că noi putem să-ți cerem
orice în  Numele Lui,  el  ne va fi  acordat.  Și  primul  lucru ce dorim să-l
facem, este să-Ți mulțumim pentru bunătatea Ta către noi prin această zi.
Mulți,  Doamne, au venit  să Te întâlnească astăzi  de afară din această
lume,  mulți  în  pace  și  mulți  în  necaz.  Și  Tată,  noi  ne  rugăm în  seara
aceasta,  că  dacă  ar  fi  unul  aici  care  poate  ar  merge  mâine  să  Te
întâlnească în dizgrație, fie ca asta să fie schimbat în seara asta și fie ca ei
să vină și să mărturisească greșeala lor. Și Tu nu dorești ca vreunul să
piară  dar  toți  să  vină  la  pocăință.  Binecuvântează-ne  în  continuarea
serviciului, pentru că noi o cerem în Numele lui Isus Cristos, amin.

3 Atât de fericit să fiu din nou cu voi în seara aceasta, cu Binecuvântata
Biblie veche deschisă și comoara inimii noastre este să deschidem Biblia și
să învățăm din Cuvântul lui Dumnezeu, cel mai bine cum știu eu.

4 Printre altele, cineva îmi spunea că noi, s-ar cuveni să oferim din nou
rugăciune pentru un anume Frate Allen care a fost arestat, cred, din nou
azi și va merge înapoi din nou la închisoare, astfel ei... Fratele Jack Coe a
fost în închisoare jos în Miami săptămâna trecută, voi ați auzit de asta,
cred și noi doar avem o mulțime de experiențe de închisoare cu ai noștri...
Cu frații noștri. Așa că în timp ce noi suntem aici haideți doar să oferim un
cuvânt de rugăciune pentru acei frați.

Tată Ceresc, Tu știi toate lucrurile; noi nici măcar nu știm ce acuzații i
se  aduc  domnului  Allen,  dar  Tu  știi  totul  despre  asta.  Și  orice  este,
Doamne, dacă este vina lui, iartă-l. Și dacă este legea, iartă-i, Tată. Fie ca
Evanghelia să aibă pre-eminență peste tot.

Binecuvântează-l pe fratele Coe, Doamne, noi înțelegem care a fost a
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asta prin Numele lui Isus.

82 Fie ca fiecare de aici, Tată, va primi acum pe Cristos ca Conducătorul
lor personal să-i conducă. Ei au mâncat din mană. Dar, Tată, noi ne rugăm
că Tu să-i aduci înăuntru unde acea experiență niciodată nu-i va părăsi.
Fie ca această glorie care cade acum peste această clădire, fie ca aceasta
să locuiască în fiecare inimă, literal, până când moartea ne va elibera și ne
va  duce  în  această  glorioasă  poziție  în  Prezența  Lui.  Acordă  aceasta,
Doamne.  Fie  ca  Duhul  Tău  literal  să  locuiască  acum în  fiecare  inimă,
pentru Gloria lui Dumnezeu.

Astfel apreciați asta. „Noi vom umbla în Lumină”

Noi vom umbla în Lumină, în frumoasa Lumină

Vino unde picurii de rouă ai îndurării sunt strălucitori,

Strălucește peste tot în jurul nostru zi și noapte,

Isus, Lumina lumii.

Toți acum, cu mâinile voastre ridicate.

Noi vom umbla în Lumină, (Care Lumină? Gloria Shekinah) . ... în
frumoasa Lumină

Vino unde picurii de rouă ai îndurării sunt strălucitori,

Străluceste peste tot în jurul nostru zi și noapte,

Isus, Lumina lumii.

Câți  simțiți  în  sufletul  vostru,  că voi  locuiți  acum în Prezența Lui.
Spuneți Amin. Spuneți din nou, Amin. Apoi haideți să cântăm din nou.

Noi vom umbla în Lumină, în frumoasa Lumină

Vino unde picurii de rouă ai îndurării sunt strălucitori,

Strălucește peste tot în jurul nostru zi și noapte,

Isus, Lumina lumii.Amin.

O, cum.
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lui, să ia legăturile de la piciorul copilului. Și mă rog, Tată ceresc, ca nici
acea mamă și acel tată, să nu fie descurajați, dar Tată, lasă ca ei să vină și
să cunoască că Dumnezeu încă trăiește și domnește și poate face lucrul în
mod suprem. Mă rog ca Tu să îl  ajuți  pe fratele Coe și să-l întărești  în
Numele lui Isus, amin. Eu știu, dacă eu eram în necaz, aș fi dorit pe cineva
să se roage cu mine, să se roage pentru mine.
5 Acum noi suntem foarte fericiți pentru privilegiul pe care îl avem de-a
ne întâlni  aici  în  decursul  timpului  acestei  minunate părtășii,  cu acest
capitol, Oamenii de Afaceri a Evangheliei Depline, fratele Peterson aici la
biserică și mulți alți frați care sunt prezenți. Suntem foarte fericiți să fim
înăuntru aici cu voi. Și singurul lucru —- voi desigur aveți ceva vreme rece
sus aici. Eu spun oamenilor când noi mergem jos în sud, eu am spus: „voi
toți doar nu o puteți lua”, eu am spus: „noi cei din nord...” Și eu ajung aici
sus aproape că îngheț de moarte. Voi  cu adevărat o aveți  frumoasă și
răcoroasă aici... Astfel... Asta este... Eu mai degrabă aș avea-o rece decât
înfiorător de caldă, nu pot să suport vremea fierbinte, niciodată nu mi-a
plăcut vremea fierbinte.

6 Deci  acum, cu voia Domnului,  săptămâna viitoare noi  vom merge
direct  la Sioux Falls,  Dakota de Sud. Și  de acolo la...  de acolo la New
Orleans, la fratele Gale Jackson pentru două seri, înapoi sus la Shreveport
pentru trei seri și de acolo direct la Raymond Richey's, la Houston, Texas
pentru două seri și de acolo la Mexico City, Old Mexico. Aceea este prima
noastră campanie de vindecare. Toate acestea sunt servicii de predicare.
Prima noastră campanie de vindecare începe atunci în Mexico City, Old
Mexico sub noua viziune. Noi doar —- aceea este ceea ce viziunea spunea,
astfel voi o vedeți în —- așa cum noi... Fratele Joseph va fi gata în câteva
nopți cu ceva reviste care au fost scrise, astfel că voi o veți înțelege mult
mai temeinic.

7 Și apoi de acolo ne vom întoarce la Chicago din trei în opt aprilie. Din
unsprezece; vom începe la Spindale, Carolina de Sud și... sau Carolina de
Nord, cred că este, de acolo în Columbia, din Columbia în continuare la
Charlotte și de acolo la Anchorage, Alaska. Și de acolo, înapoi să începem
în marele cort nou unde pot sta 16 mii de oameni și noile mașini și lucruri
în continuare, să fixeze cortul nostru în locuri, să stea din trei la patru și
sus până la șase săptămâni înainte ca noi să mutăm cortul, doar să stăm
acolo până se termină, până Dumnezeu spune că s-a terminat.

Apoi în această toamnă, fratele Arganbright și ei sunt împreună cu
fratele Moore, motivul că ei nu sunt aici acum, aranjând un itinerar pentru
Africa de Sud și India și așa mai departe, pentru toamna care vine, cu voia
Domnului. Eu doar cred că noi suntem la marginea uneia din cele mai mari
revărsări ale Duhului Sfânt pe care noi le-am avut vreodată.
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S-o cântăm înainte ca să ne rugăm

Credința mea privește sus la Tine,

Tu, Miel al Calvarului,

Salvator Divin,

Acum, auzi-mă în timp ce mă rog

Ia toată vina mea,

O, lasă-mă din această zi

Să fiu în întregime al Tău.

O veți cânta cu mine? Toți împreună acum cu mâinile noastre ridicate.

Credința mea privește sus la Tine,

Tu, Miel al Calvarului,

Salvator Divin,

Acum, auzi-mă în timp ce mă rog

Ia toată vina mea,

O, lasă-mă din această zi

Să fiu în întregime al Tău.

80 Acum, în timp ce ea continuă să cânte următorul vers, eu vreau să
faceți ceva pentru mine. Întindeți-vă la persoana din dreapta voastră, la
persoana care stă lângă tine, ia-i  mâna, spune: „Soră, frate,  roagă-te
pentru mine acum, ca Dumnezeu să mă ia chiar acum și eu mă voi ruga
pentru tine. Doar spune aceea la vecinul tău care stă chiar lângă tine:
„Frate, soră roagă-te pentru mine ca Dumnezeu să mă ia chiar în Gloria
Shekinah,  chiar  acum.”  Dumnezeu  să  vă  binecuvânteze.  Cu  adevărat
spune-o din toată inima ta acum. „Roagă-te pentru mine; aici este mâna
mea, frate, roagă-te pentru mine. Eu vreau să vin în Gloria Shekinah.”

Noi vom avea servicii de vindecare în câteva seri și când noi le vom
avea, noi vrem aceste lucruri  —- fiecare unde va fi  în gloria —- Gloria
Shekinah atunci. Ia-mă înăuntru chiar acum...?

81 O, Tată Ceresc, noi ne ținem fiecare mâinile unul altuia în această
seară. Ia inima noastră, Doamne, înnoiește-o. Sfărâmă partea împietrită,
Doamne, ridică-ne de-acolo din curțile de afară, Doamne, du-ne sus cu
Tine, ridică-ne un pic mai sus; du-ne în Prezența Ta, Doamne, unde Gloria
Shekinah va străluci  în  jurul  nostru și  noi  vom umbla în  acea Lumină.
Acordă  asta,Tată  Ceresc,  aceasta  este  cererea  noastră;  aceasta  este
rugăciunea noastră, unul pentru celălalt, că Duhul Tău se va mișca peste
noi și acordă aceste lucruri, O, eternule Dumnezeu, autorul Vieții, acordă
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8 Cu voia Domnului, eu vreau să vorbesc despre aceea mâine seară, „A
șaptea joncțiune”. Și să încerc să vi-o aduc vouă prietenilor afară, asta
aparține de venirea Domnului. Miercuri seara cu voia Domnului eu aș vrea
să vorbesc despre „Ce este păcatul de neiertat?” Și  acum fiți  siguri  să
încercați să ajungeți mâine seară și să aduceți cu voi oameni care cred în
—- că venirea Domnului este aproape la îndemână. Și subiectul meu va fi
„A șaptea joncțiune.” Asfel pentru mâine seară...

În seara asta eu vreau să vorbesc despre subiectul  care îmi  pare
foarte apropiat  și  în zilele în care noi  suntem...  Gândind, eu încerc să
obțin... Noi avem nevoie de vindecare lăuntrică înainte ca noi să putem
avea vindecare exterioară. Eu știu aceea, a fi adevărat din —- a avea de a
face cu oamenii.  Noi  vom avea vindecare fizică,în regulă; noi  vom —-
aceea va purta de grijă de ea însăși. Dar prima dată noi vrem să avem
vindecarea  lăuntrică.  Nu  contează  cât  de  mult  noi,  —-  cât  de  loiali
încercăm noi să fim și cât de mult noi încercăm să gândim că Cristos este
cu noi, ceea ce El este, dar încă asta are ceva —- vindecarea are ceva de-a
face cu —-absolut,  cu  individualul  pentru  care  s-a  făcut  rugăciune,  ei
trebuie să aibă credință ei însiși sau asta nu va avea loc; în afară de cazul
dacă o vedenie este trimisă pentru un caz individual —- că Dumnezeu are
în cunoștința lui mai dinainte, a ordinat-o să fie astfel, când tu ai auzit și
știi despre acele lucruri.

9 Dar  chiar  în  timpul  lui  Cristos,  când  El  era  pe  pământ,  Fiul  lui
Dumnezeu,  era conform cu credința lor,  afară de cazul  când Tatăl  I-a
arătat.

Amintiți-vă, orbul și alții diferiți. „Dacă tu poți crede... dacă tu crezi,
toate lucrurile sunt posibile, dacă tu poți crede” și așa mai departe, ca
aceea. Întotdeauna bazată pe credința individualului.

Apoi azi biserica este într-o astfel de învălmășeală, o, vai. Urăsc să
mă gândesc la asta, dar este adevărul. Noi suntem... Biserica este într-o
teribilă învălmășeală eu vreau să zic, universal vorbind. Oriunde mergi, se
pare ca și cum totul doar merge înainte. Așa că ceea ce noi avem nevoie
este o vindecare interioară a unei adevărate, fundamentale credințe în
Isus Cristos și apoi cea exterioară doar automat va avea loc. Apoi când
vindecarea  începe,  pentru  vindecarea  fizică,  ea  va  începe din  interior
mergând în afară și apoi ceva va avea loc, ea va rămâne și ceva care va fi
real.

10 Și  apoi  eu  am luat  asta  pentru  mine  însumi  în  timp ce  așteptam
pentru corturi să fie —- să fie făcute, că eu aș face asta. Gândindu-mă la
dimensiunile cortului și la această mare cheltuială și tu vezi în vedenie de
ce eu am părăsit câmpul, pentru că eu —- eu am ajuns să fiu dator cu 15
mii de dolari la o întâlnire anterioară și eu ar fi trebuit să cer bani de la
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oameni  atât  de consacrați  lui  Dumnezeu că sufletele  pierdute erau pe
inimile lor  zi  și  noapte, ei  doar plângeau și  suspinau pentru urâciunile
făcute aici în Minneapoles, câți ar sigila El în seara asta? Doar gândiți-vă la
asta doar un moment. Vedeți? Este un lucru măreț la care să vă gândiți. Și
amintiți-vă acela este Cuvântul Domnului. Și este pe inima mea așa cum
am traversat locurile din lume și am urmărit oameni, când ungerea vine cu
discernământul și asta se deschide înaintea mea chiar acum. Eu nu sunt
un fanatic. Aceea este corect. Nu, Dumnezeu să ferească! Și eu niciodată
nu iau un dar mic ca acela și să incerc să-l folosesc în orice fel, numai spre
Gloria lui Dumnezeu, știind despre ce vorbesc și eu știu unde stau în seara
aceasta în Prezența lui Dumnezeu, știind aceasta, că eu am văzut oameni
care absolut s-au dus prin jur, s-au clătinat prin jur, s-au gândit că ei erau
corecți.  Și  să vezi  biserica într-un loc unde asta este doar emoționată,
poate într-o altă stare, o biserică educată, care doar se gândește: „Păi, noi
avem Cuvântul.” „Litera omoară, este Duhul care dă Viață.” Nu conteză cât
de  drept  și  ortodox  ai  putea  fi,  dacă  tu  niciodată  nu  ai  fost  în  acea
Prezență, să-ți împrospătezi sufletul tău înaintea lui Dumnezeu. Tu nu știi
ceea ce este adevărata victorie. Aceea-i corect.

78 Frate și soră, nu lăsa asta să vă prindă în acel fel. Nu lăsați să vă
prindă în acel fel, pentru că dacă o face, voi veți ști ce va fi plata voastră.
Astfel  în  seara  asta,  în  timp  ce  noi  suntem împreună,  în  timp  ce  noi
suntem în Prezența Lui, haideți doar să ne ridicăm acum și să oferim o
rugăciune către Dumnezeu. Sora aceea de acolo care și-a ridicat mâna,
așa cum ea era o păcătoasă și vroia să fie amintită în rugăciune, soră, ai
vrea să te ridici cu ceilalți acolo și eu mă rog ca Dumnezeu să te ierte de
fiecare păcat. Doar pleacă-ți capul acolo unde ești și cere-I lui Dumnezeu
să te ierte și El te va lua chiar în Împărăția Lui în seara aceasta,(scuzați...)
Uite, soră, nimeni, nimeni nu a putut vreodată veni la Dumnezeu, fără ca
El să-l cheme mai întâi. Isus a spus: „Nimeni nu poate veni la Mine, dacă
Tatăl nu îl cheamă mai întâi. Și toți care vin la Mine, eu cu niciun chip nu îi
voi da afară; Eu le dau lor Viață Eternă.

Cel ce aude Cuvintele Mele și crede în Acela care m-a trimis, are Viață
Eternă. ( Aceea nu înseamnă a avea cunoștință despre asta, aceea este s-
o  crezi  din  inima  ta)  —-  are  Viață  Eternă  și  nu  va  veni  niciodată  la
judecată, ci a trecut din moarte la Viață.“ Pentru că Dumnezeu v-a promis
asta.

79 Voi  ceilalți  de  aici  care  vreți  să  vă  consacrați  viețile  voastre  lui
Dumnezeu în seara asta,  să ne rugăm, doar fiecare din noi,  rugați-vă
această  rugăciune,  voi  încet,  eu  cu  voce  tare.  Eu  vreau  să  vă  rugați
această rugăciune. Oh, Dumnezeule, vai... Să vină pianistul și să cânte. Ne
vei da un acord: „Credința mea privește sus la Tine”, ai vrea tu soră? Câți
știți cântarea?
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oameni; eu nu aș fi făcut asta. Eu —- am făcut o promisiune Domnului și
eu nu aș fi făcut asta și eu am ieșit afară din câmp.

Și acum întorcându-mă înapoi în jur, după ce datoram, eram dator cu
15 mii de dolari în California și împrumut 100 de mii de dolari pentru acest
cort.  Asta  înseamnă  că  eu  sunt  —-  eu  cred  în  ceea  ce  vorbesc.  Da,
domnule. Este de la Domnul; este de la Domnul. Și lucrul bun despre asta,
un adevărat prieten bun, un om bogat, dar un slujitor al Domnului, a spus:
„Frate Branham eu îți dau asta fără niciun penny dobândă. Nu trebuie să
plătești înapoi decât real ce împrumuți tu. Tu nu trebuie să plătești nici o
dobândă  la  asta.”  Ei  bine,  asta  a  fost  frumos.  Vedeți?  Am  spus:
„Mulțumesc, Doamne. Eu știu că Tu te miști chiar cu asta.”

11 Și acum spun: mi-ar place să fixez acel cort undeva, afară aici pentru
circa  șase  săptămâni,  chiar  aici  în  Twin  Cities  —-  și  să  am  o  trezire
aproximativ pentru șase săptămâni  cu fiecare biserică.  Doar lăsați  jos
barierele voastre acum și diferențele voastre și... Nu ar fi aceea minunat
să intrăm înăuntru și să dăm mâinile unul cu celălalt. Și nu doar să avem o
rugăciune pentru o persoană, apoi când dușmanul vine din nou înapoi să îi
atace, aduceți-l pe el chiar înapoi din nou, acela e lucrul de făcut, stai chiar
acolo până când aceea este terminată. Și doar faceți-o asta seară după
seară după seară pentru patru până la șase săptămâni sau ceva ca aceea,
până când Dumnezeu spune: „În regulă, acum am terminat, du-te în altă
parte.” Acela ar fi felul de trezire să avem. Eu m-am întrebat adesea ce ar
produce asta; în fiecare seară asta întotdeauna este câștigată în mișcare.
Și eu doar m-am întrebat ce ar produce asta să stăm destul de mult. Și să
ne întrebăm doar cum aceasta a avut loc și eu doar aveam totul planificat
și eram să merg la Phoenix pentru prima mea adunare. Pentru că într-un
fel eu am promis pe jumătate să ne strângem pentru Fratele Roberts acolo
afară în timp ce el era plecat în Australia.

12 Și în timp ce eu urma să le fac, păi, dl. Allen a intrat și el doar nu
urma să plece până în martie și eu am uitat ce mi-a spus vedenia, că erau
oameni închiși la culoare într-o altă țară și așa mai departe. Și apoi dl.
Allen a luat locul, apoi: „Ei bine, tu vrei să vii oricum? Dl Allen va rămâne”.
Și am spus, „O,nu (iuh-uh). Nu, dacă fratele Allen e acolo; nu este nevoie
ca noi amândoi să fim acolo în același timp.” Și apoi două zile mai târziu
după aceasta Domnul mi-a descoperit mie, El mi-a spus: „Eu niciodată nu
ți-am spus să mergi la Phoenix în acea vedenie, era printre oameni închiși
la culoare, Old Mexico”. Și m-am gândit: „Ei bine, laudă Domnului.”

Tocmai exact. Voi, știți, Dumnezeu, El - Harul Său suveran va depăși
greșelile noastre, ignoranța noastră. Nu credeți voi aceea? Ei bine, laudă
Numelui  Său, noi  Îl  iubim pe El  în această seară. Și  doar un mic grup
dintre noi  în biserică în seara aceasta, noi  ne-am adunat pentru acest
scop, pentru ajutorul sufletelor pierdute și Împărăția lui Dumnezeu.
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deloc acea viață. Și ei țipă și strigă. Și injecțiile (cu morfină) nu pot opri
asta. Aceea e corect.

75 Așa  că  fiți  siguri,  prieteni;  nu  vă  jucați  cu  aceasta.  Aceasta  este
Evanghelia. Vedeți? Nu spuneți doar: „Păi, eu cred că voi adera la biserică.
Sunt mii de oameni, aderă la biserici care nu vor fi niciodată în cer. Eu am
predicat aici cu câtva timp în urmă despre dezamăgirile de la judecată. Eu
am spus că contrabandistul, jucătorul de cărți și prostituata și așa mai
departe, ei nu vor fi surprinși; ei știu ce vine pentru ei. Dar ceea ce va fi
supriza este pentru acei  indivizi  care cred că a fost  corect  și  n-a fost.
Aceea este când tu vezi că numele tău nu e în Carte; aceea este când
urmează să fie greu, când tu crezi că tu ești un creștin când tu nu ești.”
Este o cale care pare dreaptă.“ Tu intelectual crezi că tu ești corect. Tu ai
făcut  lucrurile  pe care  tu  credeai  că  sunt  corecte;  ai  fost  bun;  ai  fost
amabil. Naaman era la fel. Pe mulți alții din Scriptură puteam să-i numim
acum. Asta este...

Aceea nu este asta, prieteni, ceea ce încerc eu să spun biserica de
astăzi: În loc să se bălăcească primprejur acolo afară, în neprihănire și
zăcând aici pe altar, ei s-ar cuveni să fie înăuntru aici consacrați. Timpul
miracolelor este la îndemână. Timpul vindecărilor, timpul lucrurilor mărețe
este la îndemână. Dar unde este biserica să primească asta? Vedeți ce
vreau să zic? Noi ne jucăm cu asta. Stricăm asta. Și doar mărunți prin jur
cu asta și niciodată nu ajungem corect în asta.

76 O, frate, credința adevărată predominantă merge direct înăuntru și își
ia locul.  Aceea este corect.  Și  dacă inima ta nu este sensibilă înaintea
Domnului, dacă nu este ceva în inima ta care doar satisface zi și noapte,
nu contează ce vine sau pleacă, așa cum Pavel a spus: „Eu sunt gata să fiu
oferit.  Eu  am  luptat  o  luptă  bună,  eu  am  sfârșit  cursa,  eu  am  ținut
credința.Și  este  o  coroană  a  dreptății  așezată  pentru  mine,  pe  care
Domnul, Judecătorul cel Drept, mi-o va da în acea zi: și nu numai mie, ci
tuturor  celor  care iubesc apariția  Lui.”  V-ați  gândit  vreodată la  aceea:
„Iubesc apariția Lui?”

Lumea este atât de moartă și goală pentru tine, până când (pur și)
simplu tu nu poți avea nici o plăcere aici, nimic ci doar câștigând suflete la
Cristos este tot din ce tu poți primi plăcere. Ați știut voi că Îngerul care
însemna,  care  a  fost  trimis  înainte  să  sigileze  cu  Duhul  Sfânt:  „Doar
sigilează pe aceia care au suspinat și au plâns pentru urâciunile făcute în
cetate” Ezechiel 9: Ați citit vreodată asta? Nu acei care au strigat și au
dansat,  aceia  care  au suspinat  și  au  plâns  pentru  urâciunile  făcute  în
cetate: doar aceia care au fost sigilați.

77 Vreau să vă pun o întrebare: Câți membri ai familiei tale, câți membri
ai  bisericii  tale  în  seara aceasta,  dacă acel  Înger  trecea și  vedea acei
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13 Acum, eu am ales pentru seara aceasta un subiect: „Viața ascunsă”.
Și  eu vreau să citesc pentru ceva citire de Scriptură în seara aceasta,
aflată în Evrei, al 10-lea capitol, începând cam la versetul al 19-lea și voi
citi aceasta:

Având de aceea, fraților, îndrăzneala să intrăm în Locul Preasfânt,
prin Sângele lui Isus, printr-o cale nouă și vie, pe care El a consacrat-o
pentru noi,  prin perdeaua care altfel  spus este trupul Lui; și  având un
mare  preot  peste  casa  lui  Dumnezeu;  Să  ne  apropiem  cu  o  inimă
adevărată... deplină asigurare a credinței, având inimile noastre stropite
de o conștiință rea și trupurile noastre spălate cu apă curată.

Să  ținem strâns  la  mărturisirea  credinței  noastre  fără  clătinare;
(pentru că El este credincios cel care a promis)

Fie ca Domnul să adauge binecuvântările Lui  la citirea Cuvântului
Său.

14 Acum, motivul că mi-ar place să vorbesc despre aceasta în seara asta
este  acest  motiv:  seara  trecută  noi  am  vorbit  despre  Părtășie,  v-ați
bucurat de aceea? Să... Ajungând în părtășie... Acum eu nu sunt un —- un
învățător sau un —- prea mult un predicator pentru că eu nu sunt educat.
Dar eu văd care este nevoia și încerc să lovesc asta cât pot eu mai bine.
Acum mi-e teamă,  voi  mă veți  suferi  sau —- stați  cu mine oricum. Și
puneți asta la o parte pentru puțin timp, căci eu încerc să ating un anumit
lucru  aici  care  să  ia  loc  înainte  chiar  ca  noi  să  avem  un  serviciu  de
vindecare. Și noi ajungem să luăm aceste lucruri afară din cale și apoi noi
putem continua în servicii.

Dar acum, eu am încercat să explic seara trecută că există numai o
singură cale ca noi să putem avea vreodată părtășie și aceea nu este prin
bisericile noastre sau nu prin confesiunile noastre, nu prin educație, nu
prin orice alt lucru, dar numai prin Sângele Domnului Isus Cristos este
singura cale ca omul să fie împăcat cu Dumnezeu; prin marea lucrare a
împăcării.  Și  singura cale prin care eu aș putea lua asta este să merg
înapoi în Vechiul Testament și să tipizez aceea în Noul. Pentru că eu sunt
într-un fel tipologist. Motivul că eu fac asta este lipsa de educație. Și eu
am aflat că Vechiul Testament era o umbră sau un tip al Noului. Apoi eu
știu cum arată o umbră și eu o văd, antetipul, chiar aici. Și Duhul între
cele două poartă mărturie. Și acesta este cum eu vin să —- cum... singura
cale cum eu pot învăța din Biblie.

15 Unii oameni sunt deștepți și isteți; ei pot alege cuvinte Grecești și așa
mai departe. Și asta toată este vorbire în limbi pentru mine fiindcă eu cu
siguranță nu aș ști. Dar atât timp cât eu pot să cunosc aceste tipuri și
umbre și să le pun împreună, desigur că Dumnezeu, prin ajutorul Duhului
Sfânt,  este încrederea mea solemnă că El  o va face și  o va descoperi,
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vorbește. Este o subliniere pe care vreau să o fac. Un alt păcătos să-și
ridice mâna, spune: „Frate Branham, eu desigur aș vrea să fiu acolo.Eu aș
vrea să mănânc acea mană, chiar să văd ce este bunătatea Domnului”.

„O, eu știu că aparțin bisericii. Am umblat acolo mult timp. Dar așa de
departe ca eu să fiu salvat, eu niciodată nu am fost. Eu doar voi... Eu nu
vreau să mă mai prostesc; eu trebuie să trăiesc cu mine însumi. Eu am o
mică mărturisire: O eu am spus eu cred că Isus este Fiul lui Dumnezeu,
dar eu știu că diavolii spun același lucru.” Diavolii cerșesc milă, cerșesc
pace, cer să nu fie pedepsiți și Îl recunosc, și mărturisesc înaintea mulțimii
că El este Fiul Dumnezeului Celui Viu. Aceea-i corect. Aceea nu te salvează
pe tine, nu domnule. Aplicarea Sângelui lui Isus pe inima ta este ceea ce
te salvează. Cu adevărat asta este.

73 Este altă mână care s-ar  ridica și  ar  spune: „Acela sunt eu,  frate
Branham,  mi-ar  place  să  am acea  viață.”  Singurul  motiv  pentru  care
doamna a ridicat mâna este pentru că Dumnezeu a avut de-a face cu ea.
Aceea-i corect. Aceea este... „Niciun om nu poate veni la Mine numai dacă
Tatăl îl atrage mai intâi”. Este aceea corect? Tu nu poți s-o faci? Știți voi că
noi urâm să spunem aceasta de la platformă, dar acesta este adevărul
Bibliei.

Există bărbați în această lume și femei care, indiferent de ce Duhul
Sfânt ar face, nu-L vor accepta niciodată, niciodată, niciodată pe Domnul
Isus.  Ei  s-au  născut  pentru  acel  scop,  nu  e  voia  lui  Dumnezeu,  ci
cunoștința mai dinainte a Lui a știut asta. Aceea este corect. Biblia a spus
astfel. Că ei o știau.

74 Și  gândiți-vă,  ce  dacă  inima  voastră  a  fost  atât  de  departe  de
Dumnezeu până când voi nici măcar n-ați avut o dorință să faceți ceea ce
era corect. Atunci voi erați într-o formă rea. Vedeți, voi puteți să întristați
Duhul Lui de prea multe ori și El va pleca, tu niciodată nu vei mai avea
dorință, niciodată. Dumnezeu continuă să-ți vorbească, tu spui: „Ei bine,eu
cu  adevărat  s-ar  cuveni  să...  Următoarea  trezire  eu  mă voi  îndrepta;
înainte să mor eu o voi corecta. Eu intenționez într-adevăr să fiu umplut cu
Duhul Sfânt înainte să mor. Eu vreau să trăiesc o viață consacrată, dulce
ascunsă cu Dumnezeu. Și când El bate la ușa inimii mele eu vreau să fiu
doar gata să-mi deschid brațele și să spun: „Da, Doamne Isuse.”Păi, de ce
nu faci asta acum?Tu știi s-ar putea la un timp tu să nu fii în stare să o
faci. Eu am patruzeci și șase de ani și eu am văzut... Sunt în slujbă de
douăzeci și trei de ani și eu am văzut niște priveliști oribile și de multe ori
de-a lungul lumii,  să urmăresc și  să văd oameni murind în tot felul  de
stări. Și eu i-am urmărit pe ei care se gândeau că ei erau creștini adevărați
veritabili, dar când ei au ajuns la timpul să moară... O, vai, când camera
de filmat s-a întors și ei văd lucrurile venind, că ei au avut o formă de
evlavie și au negat puterea și s-au îndepărtat de Dumnezeu. Ei nu au trăit
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astfel încât chiar și bebelușii să fie în stare să înțeleagă, acei copilași aici,
care vor fi bărbații și femeile de mâine, dacă există un mâine.

Și acum ca să avem un tablou despre acesta care eu mă hotărăsc să
vorbesc în seara aceasta: „Viață ascunsă cu Cristos”, eu găsesc că este cel
mai necesar astăzi ca bărbații și femeile să afle însemnătatea.Acum, eu
spun asta umil, cu toată inima mea și eu desigur am fost destul aici în
Minneapolis  ca  voi  să  știți  că  eu...  Dacă  eu  sunt  înșelător,  eu  nu
intenționez să fiu; aceea nu este în inima mea. Eu niciodată nu intenționez
să fiu un înșelător. Eu vreau... Eu iubesc oamenii și îmi place să vorbesc
oamenilor. Și câteodată poate eu nu sunt în stare să exprim felul în care
eu simt, dar eu sper voi o primiți în felul în care eu simt dacă eu nu o
exprim corect.

16 Și eu simt că în ziua în care noi trăim, că este o mare nevoie printre
oamenii creștini, că ei par că vor ceva ce ei nu sunt în stare să obțină. Și
văzând aceea și  având experiența despre ceea ce vorbesc, apoi  m-am
gândit că cel mai sigur, ar fi un lucru bun pentru mine să încerc să explic
în modul meu umil, astfel ca voi să puteți lua parte și să împărtășiți în
acest lucru măreț pe care Cristos l-a câștigat pentru noi la Calvar. Acum,
asta toată vine prin ispășire; fiecare binecuvântare ce-o avem noi vine prin
ispășire.Noi  nu  putem  învăța  nicio  binecuvântare  în  afara  ispășirii.
Vindecarea și orice altceva trebuie să vină prin ispășire, pentru că El a
murit  să  ne  răscumpere  din  blestemul  care  a  fost  pus  peste  noi  prin
păcatul lui Adam.

17 Și de fiecare dată când ai de-a face cu cuvântul p-ă-c-a-t, tu trebuie
să  ai  de-a  face  cu  orice  atribut  care  merge  cu  el.  Tu  nu  poți  predica
salvarea către suflet fără predicarea vindecării în trup; tu doar nu poți face
asta.Tu  nu  poți  tăia  Biblia  în  felul  acela,  pentru  că  asta  va  —-  este
inseparabilă. Același Om a murit la cruce, El a fost rănit pentru fărădelegile
noastre,  cu rănile  Lui  noi  am fost  vindecați  în  aceeași  zi,  Sângele  din
aceleași vene. Vedeți? Astfel voi — asta este inseparabil.

Astfel, un ins mi-a spus nu cu mult timp în urmă, el a spus: „De ce,
frate Branham, predici tu vindecare divină prin ispășire?” El a spus: „Bine,
eu îți pot dovedi că aceea este trecută.” Eu am spus: „Ei bine, ce vrei să
spui, „în afara ispășirii?” El a spus: „Sigur.” El a spus: „Ce a spus Isaia, „El
a luat infirmitățile noastre și... ” Eu am spus: „Asta e corect...” „Cu rănile
Lui noi  am fost vindecați”.  El  a spus: „Acum, în Matei  8, El  a vindecat
oamenii care au venit la El în seara aceea, ca să poată fi împlinit ceea ce a
fost vorbit prin profetul Isaia, El a luat infirmitățile noastre.” Eu am spus:
„Atunci tu aplici acel timp acolo la ispășirea, despre care s-a vorbit?” (De
ce?), am spus: „Dacă aceea ar fi adevărul, atunci ispășirea avea mai multă
putere înainte ca să vină în forță, de când după ce Sângele Lui Isus a fost
vărsat. Și aceea a fost cu un an și șase luni înainte ca El să moară. Atunci
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pocăință. El te vrea să trăiești o viață deplin consacrată.

68 Când acei ucenici..., nu (au trecut-trans.) zece zile după ce El le-a dat
binecuvântarea și a spus: „Acum, mergeți și vindecați bolnavii, curățați
leproșii, înviați morții, scoateți afară dracii: fără plată ați primit fără plată
să dați” ei au mers cu această nouă glorie și ei doar aveau un timp mare.
Și ei au întâmpinat un mic eșec: era un băiat care avea epilepsie și ei n-au
putut să-l vindece. Așa că bărbatul a venit la Isus și i-a spus: „Doamne, eu
l-am adus la ucenicii tăi.”

Doar cu câteva zile înainte El le-a dat putere să-i trimită s-o facă; iată
ei  au  eșuat.  El  a  spus:  „O,  generație  fără  credință,  până  când vă  voi
suferi? Aduceți-l aici la Mine.” Și El a scos afară duhul curat —- necurat din
băiat. Ucenicii au venit și au spus: „Noi de ce nu am putut să o facem?” A
spus: „Din cauza necredinței voastre.”

69 Într-o noapte pe mare, când micuța corabie era clătinată și  toate
speranțele erau duse, ei se gândeau că ei vor pieri. Și ei s-au dus și L-au
trezit,  ei  au  spus:  „Nu-Ți  pasă  că  noi  pierim?”  El  a  spus:  „O,  voi  cu
credință mică.”  Și-a așezat  piciorul  pe strângătorul  corăbiei  și  a  spus:
„Pace, fii liniștită!” Și ucenicii au zis: „Ce fel de om este acesta, căci până
și vânturile și valurile i se supun.”
70 Ce se întâmplă cu biserica Dumnezeului celui Viu astăzi, căreia i-a
fost promisă aceeași binecuvântare? Ce se întâmplă cu noi azi? Fiindcă noi
nu putem să ajungem destul de uniți să ne unim noi înșine împreună să
venim în sfânta sfintelor și să stăm acolo și să ne ascundem noi înșine de
lucrurile lumii și să trăim o viață deplin predată, consacrată pentru Domnul
Isus Cristos. Amin. Aceea este ceea ce este, venind în lumina glorioasă a
evangheliei.  Și  făcând  astfel  tu  o  primești.  Câți  de  aici  spun:  „Frate
Branham, mi-ar place să trăiesc acea viață,” să vă vedem mâinile? Doar
puneți-vă a voastre... „Mi-ar place să trăiesc acea viață” Dumnezeu să vă
binecuvânteze.

71 (Pată albă pe bandă) Este aici un păcătos care spune: „Eu niciodată
nu am acceptat ceva din asta, frate Branham, aș vrea chiar să gust din
mană în seara aceasta”. Să vă văd mâinile. Spuneți: „Eu doar aș vrea să
gust mana”. Dumnezeu să te binecuvânteze, doamnă. Altcineva spune:
„Eu doar aș vrea să gust mana. Eu nu am fost încă niciodată salvat. Dar
despre ceea ce tu vorbești, eu aș vrea să trăiesc acel fel de viață”. „O, eu
doar sunt așa de aruncat încoace și încolo în legătură cu asta. Eu am așa
de multe griji și tulburări. Mie doar mi se pare că eu doar nu pot izbuti”.
Dumnezeu vrea să-ți dea aceea. Oricine vrea, să vină și să bea din izvor.

72 Voi știți  motivul pentru care eu întreb? Voi știți  de ce v-ați  ridicat
mâna? Ar vrea altcineva să-și ridice mâna? Vreau să vă spun ceva. Dacă
Dumnezeu  îți  vorbește,  ridică-ți  mâna.  Eu  îți  voi  spune  de  ce  El  îți

Viață ascunsă cu Cristos 7

cum putea fi asta aplicată acolo la ispășire, când asta a fost cu un an și
șase luni înainte ca ispășirea să fi fost vreodată făcută?

18 Astfel voi vedeți, argumentul pentru aceea doar nu stă în picioare.
Dar noi  nu suntem să ne certăm; noi  suntem să predicăm Cuvântul  și
Dumnezeu va avea pe cineva care-L va asculta și Îl va primi. Asta este...
Aceia pentru care Isus a murit să audă Cuvântul, ei Îl vor auzi. V-ați gândit
voi la aceea?

Pot să mă opresc aici pentru un moment și-mi dau seama că eu stau
în fața clericilor și a oamenilor deștepți, dar mie doar mi-ar plăcea să spun
asta, știu că eu cred asta și știu asta: Isus nu s-a dus niciodată la cruce și
să moară pentru o afacere întâmplătoare. Poate cuiva i-ar părea rău că El
a murit și astfel ei vin să fie salvați. Dumnezeu nu își conduce afacerile în
acel fel. Dumnezeu își conduce afacerile lui prin cunoștință mai dinainte,
cunoscând înainte ca lumea să fie vreodată formată, cine a fost ai Lui —-
ai Lui proprii.

19 Noi am fost în cunoștința mai dinainte a lui Dumnezeu, noi am fost
salvați înainte de întemeierea lumii. Și Isus a venit să moară pentru aceia
pe  care  Dumnezeu  i-a  ales  prin  cunoștința  Lui  mai  dinainte.  Aceea  e
corect. Și când acel ultimul... Acela este motivul că noi avem treziri prin
America trăgând cu plasele peste tot și încercând să pescuim afară și să
pescuim afară. Aceia sunt slujitorii. Dar când ultimul este luat afară, aceia
sunt toți dintre ei. Vedeți?

De ce, restul dintre ei, ei... Noi aruncăm o plasă și adunăm oameni și
ei vin înăuntru și apoi primul lucru pe care-l știți, ei ies și sunt duși. Și —-
Dumnezeu a spus: „Când încercările vin, noi nu am putut răbda pedeapsa,
noi eram copii nelegitimi și nu eram copiii lui Dumnezeu.”Dar eu cred că
orice  bărbat  sau  femeie  născuți  vreodată  cu  adevărat  din  Duhul  lui
Dumnezeu nu mai au dorință de păcat în viața lor și niciodată nu vor avea.
Aceea este  corect.  Pentru  că  problema păcatului  este  stabilită  pentru
totdeauna. Tu devii o creatură, nouă creatură, nouă creație.Toate vechile
tale gusturi si orice altceva este schimbat.

20 Acum,  noi  găsim  oameni  aici  de-a  lungul  drumului  în  această
experiență creștină, mulți dintre ei găsim oameni care pur și simplu nu pot
se pare, să apuce lucrul. Doar —- ei au suișurile și coborâșurile lor. Într-o
zi  tu  îi  găsești  pe  ei,  ei  sunt  pe  acoperișul  casei  doar  lăudând  pe
Dumnezeu.Și în ziua următoare tu îi găsești pe ei, ei sunt jos de tot în
(ceea ce noi putem numi,scuzați expresia) fără chef, pe drum în jos, în
retragere, neștiind unde stau ei, nu știu nici măcar dacă ei sunt salvați sau
nu. Și în ziua următoare ei sunt într-o formă destul de bună. Poate peste o
săptămână sau două tu îi găsești pe ei înapoi în aceeași formă din nou. Eu
doar  mă  mir  despre  acei  oameni.  Eu  îi  găsesc  pe  ei  în  serviciile  de
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Lumina Viului Dumnezeu. Amin.

Dacă norii continuau, dacă ploaia cădea, dacă tunetul bubuia, dacă o
armată venea, nu făcea nicio mică diferență pentru el, el era protejat, el
era în Gloria Shekinah, trăind în Prezența lui  Dumnezeu.Aleluia.Voi  vă
gândiți că eu sunt un holly-roller, poate că eu sunt.

65 Lasă-mă să îți spun ceva ,frate, dacă se spune „un holly-roller” să
trăiască  în  Gloria  Shekinah,  lăsați-mă să  stau  cu  Dumnezeu în  Gloria
Shekinah, numiți-o cum vreți voi. Amin. Aceea e destul de puternic pentru
un baptist, nu-i așa, frate? Dar aceea este o predicare adevărată.Aceea
este adevărată... Dar eu știu asta să fie adevărul. Amin. Predicarea nu e
foarte bună, dar adevărul este același. Amin. Veniți înăuntru; lăsați lumea
să urle și să treacă mai departe. Lăsați predicatorul să eșueze, lăsați să
eșueze orice altceva, aceea nu vă oprește niciun pic. Amin. Stați acolo
înăuntru. Voi trăiți din vasul cu mană și mâncați ori de câte ori vă este
foame.Voi nu trebuie să vă îngrijorați dacă asta se va întâmpla, sau aceea
se  va  întâmpla,  voi  trăiți  în  Gloria  Shekinah,  acea  lumină  adevărată,
frumoasă de chihlimbar care atârna aici sub aripile închise ale heruvimilor.
Și el umbla în acea lumină. Totul era luminat. Era lumină tot timpul.
66 Și  un  bărbat  sau  o  femeie  care  trăiește  în  Sfânta  Sfintelor  cu
Dumnezeu, trăiește în harul și puterea de înviere al lui Cristos zi și noapte,
tot timpul. Amin. Nu vreți voi să trăiți acolo? Acela este locul; acela este
locul. Acolo este unde tu nici măcar nu auzi lumea de afară. Oh, perdelele
sunt lăsate în jur. Cineva spune: „ Știi ce, doamna Jones a făcut așa și
așa. Tu nici măcar nu auzi. Tu știi păstorul a făcut... Păi eu nici măcar nu o
aud. O, vai. Ce-a făcut păstorul, îl privește. Ce-a făcut domnișoara Jones,
o privește. Și ceea ce fac eu mă privește pe mine și pe Cristos. Eu locuiesc
aici în binecuvântata Lui Prezență.

Vino, treci de perdeaua sfâșiată,

Aleluia Numelui Său;

Eu sunt sfințit pe altar,

Aleluia Numelui Său.

Voi ați auzit cântarea aceea veche: Eu locuiesc în Prezența Regelui.

67 O, vai, veniți înăuntru. Intrați în Prezența Regelui; locuiți acolo zi și
noapte.  El  nu  vrea  ca  voi  să  hoinăriți  în  jur,  clătinați.  Tu  ești  doar
satisfăcut mâncând mana, venind la biserică și primind puțină... O, eu o
vreau zi și noapte... Voi știți, ar putea fi un timp când eu voi avea nevoie
de asta cu adevărat repede; așa că eu voi —- eu vreau să stau aproape de
asta. Amin. Aceea este ce tu poți să faci, dacă tu vrei; este a ta dacă ceri.
„Cel  căruia îi  lipsește,  s-o ceară de la  Dumnezeu”.  Este aceea corect?
Dumnezeu dorește —- nu dorește ca cineva să piară, toți să poată veni la
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vindecare. Am văzut oameni venind la platformă total orbi. Și vin și iau —-
după ce s-a făcut rugăciune pentru ei și au fost vindecați și citesc Biblia,
merg jos acolo și lăudând pe Dumnezeu. Și îi întâlnesc pe ei peste șase
luni și ei sunt tot așa de orbi cum au fost ei de prima dată.

21 John Church, un om care a scris un articol groaznic în cartea lui, către
voi oameni ai Sfințeniei, despre mine. Și omul, eu nu văd de ce un om
deștept ca acela ar spune vreodată așa ceva. El a spus: „Eu nici măcar nu-
l cunosc pe Dl. Branham” și apoi scrie despre mine. Chiar legea spune —-
noi  avem o lege că noi  trebuie să ascultăm un om înainte ca noi  să îl
putem judeca. Deci el, nici măcar cât face legea. Astfel noi avem o mai
bună dispensație decât aceea. Dar el a spus: „Eu nici măcar nu cunosc
omul. Dar iată motivul că eu știu că el e un înșelător.” El a spus: „fiindcă el
—- eu am întâlnit un om care a spus că stătea într-o adunare odată, într-
un stadion mare, un auditoriu și spunea că dl. Branham niciodată nu m-a
cunoscut,  dar  el  m-a  chemat  și  a  spus:  „Domnule  dvs.  suferiți  cu  o
problemă la prostată acolo sus și AȘA VORBEȘTE DOMNUL, dvs. sunteți
vindecat.” Și el a spus: „Și eu l-am întrebat pe om, ai fost tu vindecat?”

El a spus: „Eu am fost perfect bine pentru un an.” El a spus: „Apoi
aceeaa  venit  înapoi  peste  mine.”  El  a  spus:  „Aceea  dovedește  că  dl.
Branham este un înșelător.” Ei bine, eu m-am gândit: „Dl Church, acolo
sus pe Silver Hill  unde tu ai  avut adunarea ta în fiecare an și  toți  acei
oameni pe care îi  ai  acolo și  pretind sfințirea. Și în anul următor tu vii
înapoi și ei toți trebuie să fie sfințiți din nou, eu cred că era o înșelăciune
acolo când tu —- când ei au avut-o prima dată”.

22 Acum, nu, Vindecarea divină este doar tot atât de puternică cât este
credința  voastră  și  doar  atât  durează  cât  este  credința  voastră.  Rev.
Nickels de la Oamenii de Afaceri Creștini a fost în oraș cealaltă zi luând
mărturii  și  poze oamenilor care au fost vindecați prin Vindecare Divină
oriunde;  Eu  vreau  să  spun  cancere  și  cazuri  pe  moarte  care  au  fost
vindecați  de  ani  și  ani  și  ani  și  ani  și  ei  încă  sunt  ținând  tare,  acum
paisprezece, cincisprezece ani, când s-a făcut rugăciune pentru ei, încă
sănătoși. Și unii  dintre ei pe lista morților la spit —- în Louisville chiar
acolo în clinica de cancer, că ei mureau acum paisprezece, cincisprezece
ani și iată-i aici trăind, doar tot atât de sănătoși cât pot ei să fie. Mergeți
acolo și examinați cazul —- cărțile de acolo și aflați că ei mureau acum,
cincisprezece ani cu cancer. Și iată-i aici ei sunt acum doar tot atât de bine
cât pot fi după cincisprezece ani.
23 Depinde pe ce stă credința voastră. Salvarea voastră este bună cât de
mult mărturisirea voastră este bună. Dar când mărturisirea voastră pică,
atunci salvarea voastră este dusă. Pentru că El e un Mare Preot stând la
dreapta lui Dumnezeu să facă mijlociri pe mărturisirea voastră, aceea este
ce se întâmplă. Astfel eu mă mir de ce este asta apoi cu salvarea și cu
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Și observați, în curțile de afară, ei umblau în lumină, dar lumina lor era
lumina soarelui, a stelelor, a lunii. Zilele noroase îi supărau pe ei, nu aveau
nicio lumină în care să umble. În timpul nopții când stelele nu apăreau, era
un întuneric des, așa că ei nu aveau o lumină în care să umble. Atunci
acolo trăiesc...  Așa trăiau oamenii  acolo afară. Și totuși ei  îl  iubesc pe
Domnul. Sunt aici în seara asta oameni care mă ascultă care îl iubesc pe
Domnul,  care  trăiesc  în  curțile  de  afară,  o,  vorbind în  limbi,  strigând,
având un timp bun, mâncând mană. Și crampele de la mesele pierdute
doar în câteva zile... Tu nu știi  ce se întâmplă. „Eu doar nu pot s-o țin
înainte, frate Branham. Eu nu știu ce se întâmplă”. Ei bine, doar pășește
sus, un pic mai aproape. Aceea este tot ce tu ai nevoie să faci. Spuneți:
„Eu aș dori să fi putut trăi ca fratele Peterson sau altcineva pe care tu îl ai
ca exemplul tău. O, ei sunt întotdeauna fericiți, ei sunt, nu contează ce
vine sau pleacă, doar o strălucire pentru Dumnezeu tot timpul. Aș vrea s-o
fi  putut  face”.  Păi,  tu  poți,  tu  ești  în  același  grup;  tu  ești  în  aceeași
călătorie. Dumnezeu prin har te-a salvat prin Cristos Isus. Dar tu doar să
vrei să vii înăuntru un pic mai aproape de El, privește la El.

62 Acum, noi aflăm că el umblă într-o anumită lumină; o zi ploioasă cu
siguranță  i-a  stins  lumina.  Doar  un  mic  ceva  s-a  întâmplat  aici,  o
nenorocire, ceva: „Păi, poate eu am fost greșit de la început. Eu vă spun
eu m-am gândit Creștinătatea era în regulă.” Apoi el va continua câteva
zile și poate decade și pleacă afară. Și el trece direct pe lângă... și ceva îi
va neliniști inima: „Aș fi vrut să fi avut o altă gură plină din acea mană”.
Aici va veni el din nou înăuntru. „Ei bine, îmi voi reînnoi legămintele mele
către Dumnezeu; eu mă voi întoarce la biserică.” Aceasta este doar felul
cum merge asta. Apoi tu afli: el este doar sus și jos, înăuntru și afară și
sus și jos. De ce? Este din cauza luminii în care el umblă. Zilele ploioase
vin și îl blochează pe el afară. Asta-i tot.

63 Apoi  următorul  bărbat,  el  trăiește  pe altar.  El  doar  se roagă zi  și
noapte dar el nu ajunge nicăieri. Tu doar îi găsești pe altar. El are lumină
de asemenea. El este înăuntrul cortului, acum, dar el este pe altar. Pe
altar ei aveau cele șapte lumini, șapte sfeșnice. Și ele produc lumina.

Dar de multe ori noi aflăm asta, voi oamenilor vă cunoașteți pe voi
înșivă:  lampa  voastră  fumegă.  Aceea  e  adevărat,  ei  ard  chiar  încet;
untdelemnul este aproape pe sfârșite în lampă și voi știți, ei au experiențe.
Aceea este —- nu faceți voi asta? Desigur. În al doilea loc și voi ați făcut la
fel.

64 Dar bărbatul care a intrat și perdeaua a căzut în spatele lui, el nu a
depins de lumina soarelui, nici de lumina stelelor, nici de lumina lunii, sau
de șapte sfeșnice de aur, el s-a mișcat sus la altar și sub aripile încrucișate
ale heruvimului; Gloria Shekinah a Domnului era acolo înăuntru, o lumină
liniștită și el trăia. Aceea era acolo tot timpul, zi și noapte. El umbla în
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vindecarea de asemenea, că oamenii vin la această decădere. Acum, eu
vreau să spun că motivul pentru asta este, eu cred pot să v-o explic dacă
voi veți fi reverenți și veți asculta îndeaproape acum.

24 În Biblie,  luând,  din  Vechiul  Testament ca un punct  de vedere;  o
imagine, cu mulți ani înainte în pustie, când Dumnezeu a scos afară copiii
lui Israel din Egipt, care este un model al lumii... Și în călătoria lor, este un
model al călătoriei  de astăzi în care noi suntem. Ei erau pe drumul lor
către țara promisă și noi suntem pe drumul nostru către țara promisă. Voi
credeți aceea? Dumnezeu ne scoate afară din Egipt. Egiptul era modelul
lumii, a robiei, a sclaviei. Și El ne-a adus sus afară din Egipt și noi suntem
pe drumul nostru către țara promisă a lui Dumnezeu pentru credincios. Nu
e minunat să știm că noi suntem în călătorie în seara asta? Și notați, în
călătorie acum, ei nu au avut lucrurile trandafirii. Ei au avut suișurile și
coborâșurile lor și necazuri și decăderi înapoi și —- dar ei încă mergeau
spre țara  promisă.  Observați  acolo,  unii  din  ei  au bombănit  și  unii  au
murmurat. Ei au văzut vedenii și așa mai departe și Dumnezeu a adus jos
minuni miraculoase și a făcut lucrări puternice în mijlocul lor. Și imediat ce
încercările au venit, ei au uitat tot despre asta, au mers să murmure și să
cârtească din nou.

25 Chiar  tabloul  bisericii  de  astăzi,  în  condiția  în  care  stă  ea  acum.
Observați cum Dumnezeu a dat acolo un tablou atunci, noi va trebui să
luăm  în  tabernacol  să  facem  dovada  acestuia.  Acum,  noi  aflăm  că
tabernacolul era un loc de închinare; noi am venit la aceea seara trecută.
Singurul loc, singurele terenuri comune în care Dumnezeu se întâlnea cu
oamenii  era la  tabernacol,  sub sângele vărsat.  Și  acum erau trei  curți
diferite sau locuri în tabernacol, la care vreau să vă atrag atenția. Și unul
din ele era curtea din afară, curtea. Apoi altarul, care era un loc sfânt și
apoi  sfânta  sfintelor,  unde doar  marele  preot  mergea o  dată  pe an și
nimeni nu îndrăznea să îl urmeze în spatele acelui loc sfânt.

26 Acum, dacă noi vom observa, cum mobilierul și așa mai departe era
pus în acele —- locuri, reprezintă dispensațiile pe care noi le-am trăit de la
Epoca Întunecată sau ieșirea afară a bisericii și continuarea călătoriei ei.

Acum, curțile de afară reprezentau neprihănirea, care era acolo, apa
botezului, ligheanul așezat acolo unde el —- ei erau spălați înainte ca ei să
slujească. Și altarul reprezenta locul de sacrificiu unde pedeapsa era pusă
sau eliminată, pentru că judecata era pusă pe jertfă și altarul din aramă și
arama vorbește despre judecata Divină. Șarpele de aramă din pustie a
vorbit despre judecata Divină, șarpele fiind păcatul judecat deja în grădina
Edenului  și  arama vorbea despre  judecata  divină.(fratele  Branham își
drege glasul Ed. iertați-mă) ca și altarul de aramă unde era arsă jertfa.

27 Acum ei  aveau  acolo  șapte  sfeșnice  din  aur  sau  mai  degrabă  un
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A  spus:  „Noi  ne  plătim  toate  facturile  din  acești  porci.  Noi  doar
continuăm să aducem mai mulți  porci  și  să-i  vindem și  să-i  aducem în
continuare. Păstrând pe cei mai tineri... ” Eu am spus: „Aceea e bine, dar
te-ai oprit vreodată să te gândești că Dumnezeu te-a pus aici pentru ceva
mai mult decât a crește porcii? Deși atât de îndreptățit cât ar putea fi,
Dumnezeu v-a pus aici  să fiți  fii  și  fiice  ale  lui  Dumnezeu,  nu doar  să
creșteți porci pentru îngrășat.”

58 Dumnezeu nu te-a pus aici doar să muncești într-o fabrică; El te-a
pus aici ca o mărturie, o epistolă scrisă, citită de toți oamenii, să trăiești o
viață onorabilă și decentă și o viață consacrată, ascunsă cu Dumnezeu
astfel încât acei oameni să știe că Isus încă trăiește și domnește. Amin.
Acela este un pic pișcător, dar e bine. Asta va ajuta digerarea (meniurilor-
trans.) tale comandate, voi știți, să luați hrana corectă. Amin. Asta te va
potrivi  într-un loc  unde tu să poți  primi  vindecarea pentru amândouă:
suflet și trup.

59 Observați, acolo era de asemenea un alt lucru, voi va trebui să priviți
în  acesta  ca  să  vedeți.  După  ce  toiagul  lui,  cum  el  a  înflorit,  cum
Dumnezeu a legitimat acolo că acest băț vechi mort, doar un băț aici afară
în curte, așezat lângă aceeași mană acolo. Dar când el a venit înăuntru aici
și a stat 24 de ore, a fost un pom roditor, rodind fructe după ce el a ieșit
din acest loc sfânt. Frați, surori, lăsați-mă să vă spun asta în Numele Lui
Cristos; Dacă nu ați fost niciodată în acel loc, veniți la El în seara asta.
Intrați în acel loc. Când mergeți acasă, închideți ușa, spune soțului să nu
te deranjeze până mâine. Stați înăuntru acolo. Spune soției tale același
lucru, spune: „Dacă eu nu ies afară de aici dimineață, spune șefului eu nu
vin să lucrez astăzi.” Și stai în prezența lui Cristos până ceva se întâmplă
în sufletul tău. Aceea este ceea ce este. Tu nu vei avea aceste experiențe
„sus și jos”.
60 De ce? Acolo afară ei mâncau mana și ei erau flămânzi înainte să fie
ora 10. Pentru că ea se topea, soarele o topea și ea dispărea. Dar acești
oameni aici stăteau... totuși Aaron acolo înăuntru, în locul sfânt, care noi
suntem un preot a lui Dumnezeu acum. Și el stătea acolo și putea mânca
mana în fiecare zi, în fiecare noapte, tot anul, de-a lungul anilor și asta
niciodata,niciodată nu se strica. Toată ziua el mânca din acea mană.

Și acela este un bărbat sau o femeie care se consacrează ei înșiși și
părăsesc lucrurile  lumii  și  își  dau viața lor  în  întregime Domnului  Isus
Cristos, mănâncă din mană zi și noapte. Fie că furtunile zboară afară sau
orice era, el este ascuns în Cristos. Amin. Nu face nici o diferență dacă
boala  este  în  casă  sau  este  un  necaz  pe  linie,  nu  face  nici  un  pic  de
diferență; el este ascuns în Cristos Isus.
61 Eu vreau ca voi să observați alt lucru al credinciosului, aceeași mană.
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sfeșnic cu șapte brațe. Dar înăuntru în spatele perdelei acolo era chivotul.
Și în chivot erau tablele, cele Zece Porunci așa cum le numim noi. Și aceea
era —- reprezenta inima umană. Aceea cum Dumnezeu a promis în zilele
trecute, că El va scrie în această zi legile Lui, nu pe table de piatră, ci în
inimă. El a plasat legea în inimă. Ezechiel a vorbit despre asta și profeții
toți  au vorbit  despre cum Dumnezeu urma să facă aceea în zilele care
veneau,  care  era  un  model.  Dar  marele  preot  o  dată  intrat  în  sfânta
sfintelor, apoi perdeaua a căzut, izolat acustic, el era închis de la lucrurile
lumii. Nimeni nu putea să-l vadă. El era ascuns.

28 Prin Epoca Luterană a venit înainte: „Cel drept va trăi prin credință”
curtea din afară. Mai departe vine epoca Metodistă, epoca sfințirii, ei o
numesc a doua lucrare terminată a harului, care a intrat în acea epocă. Și
era epoca altarului. Și apoi în zilele din urmă restaurarea Duhului Sfânt,
viața ascunsă. Și eu sunt sigur, chiar aici este unde zace problema. Eu
vreau ca voi să vedeți asta. Chiar aici este unde zace problema cu biserica
azi, venind din —- nu se poate abate între altar și sfânta sfintelor.

Înăuntru este locul unde biserica s-ar cuveni să fie. Și încă sunt prea
mulți din ei în afară : acolo afară în loc de a fi înăuntru aici.

Acela este motivul că noi avem zilele noastre pe care noi le avem și
lipsa de credință pe care noi o avem, când biserica trebuie să fie în ultima
epocă, ultima ei dispensație. Eu cred că noi trăim la schimbarea timpului.
Cu  ajutorul  lui  Dumnezeu  eu  voi  dovedi  aceea  mâine  seară  cu  Biblia,
Cuvânt cu Cuvânt că noi trăim în umbrele venirii Fiului lui Dumnezeu, chiar
acum, chiar acum. Doar urmăriți cum Scriptura o va dovedi fără o umbră
de îndoială. Chiar evenimentele care au luat loc sunt o dovadă științifică că
suntem la timpul sfârșitului,  poate fi  oricând. Și iată biserica este încă
pierzând vremea afară aici.

29 Acum este ceva greșit. Ceea ce este, noi observăm de asemenea în
acest loc dinăuntru, acest voal înăuntru în spate, unde s-a dus Aaron și
perdelele  cădeau  în  spatele  lui,  înăuntru  acolo  era  un  vas  cu  mana,
păstrată într-un vas de aur, care era așezat în chivot. Acum, amintiți-vă că
aceeași mană zăcea afară pe pământ, de asemenea.

Și noi aflăm acum că, acest chivot fiind un simbol al inimii umane și
inima este înșelătoare. Aceea este unde oamenii eșuează azi, pentru că ei
primesc o religie a capului în locul unei religii a inimii.

Nu vreau să fiu dur, dar acolo este motivul azi, că acesti oameni mari,
Billy Graham de aici din Minneapolis și Jack Schuller din —- și mulți ceilalți
mari oameni de-a lungul națiunii azi, care sunt slujitori ai lui Dumnezeu...
Dar ceea ce noi se cuvine să avem când oamenii sunt deschiși și încep să
vină să-L primească pe Cristos, noi se cuvine să avem o biserică adevărată
ca o minge de foc la ce să-i aducă pe acei oameni.
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noaptea totul ajunge liniștit și apoi cade roua și ea aduce o împrospătare.
Problema  cu  asta  este  că  azi  oamenii  nu  au  timp  să  vină  în  fața  lui
Dumnezeu și  să se liniștească. Ei  au atât de multe lucruri  de făcut.  Ei
aparțin la aceasta; ei trebuie să facă aceasta; ei trebuie să aibă aceasta; ei
trebuie să meargă acolo. Voi —- nu aveți timp. Diavolul doar v-a luat tot
timpul vostru. Voi nu aveți timp să vă liniștiți  în fața lui Dumnezeu, să
ajungeți liniștiți. Amintiți-vă la urma urmei... Tu ești o natură și după ce
toată natura devine tăcută și liniștită, apoi începe să cadă roua, aceea
înviorează și produce viață. Și tu însuți ești o natură. Și când tu ajungi
liniștit și domolit înaintea lui Dumnezeu, apoi roua cerului începe să cadă și
începe să împrospăteze.

55 Te-ai  dus tu vreodată afară dimineața,  după ce noaptea a trecut,
dimineața devreme? De asemenea asta înflorește să dea mireasmă. Și te-
ai  dus vreodată dimineața devreme să mirosiți  parfumul? Voi  aflați  că
dimineața  devreme  când  voi  ieșiți  afară,  roua  atârnă  jos,  pomii
înmuguresc,  inflorescențele ies și  parfumul este...  Mergeți  de-a lungul
drumului și mirosiți caprifoiul în grădinile de trandafiri dimineața devreme.
Aceasta este de ce, natura obține (primește-trans.) prin noapte: ea a fost
liniștită.  A  devenit  liniștită  și  Dumnezeu a  îmbăiat-o  cu  împrospătare.
Aceea este ce aveți voi nevoie să faceți, să veniți la o parte și să fiți liniștiți
înaintea lui Dumnezeu astfel ca El să poată să vă scalde cu împrospătare
din cer.  Amin.  Ajungeți  singuri  cu voi  înșivă; închideți  ușile,  trageți-le
împreună și spuneți: „Acum Doamne, aici sunt eu în Prezența Ta”.

56 Observați, după ce de asemenea a fost împrospătat, după ce a produs
aceste flori, a produs de asemenea fructe. Sunt mulți oameni care au fost
creștini  de  ani  și  niciodată  nu  au  câștigat  un  alt  suflet  la  Cristos.  Ei
niciodată nu au dat o mărturie publică despre salvarea lor în biserică sau
în fața oamenilor  sau pe străzi;  ei  niciodată nu au mărturisit  către un
păcătos, bărbat sau femeie la locul lor de muncă sau undeva. Ei nu aduc
roadă. De ce? Ei nu pot să ajungă liniștiți destul de mult timp. Voi aveți
așa de multe lucruri de făcut.

57 Aici nu cu mult timp în urmă eu vorbeam cu al vostru vecin —-

omul  de  aici  din  statul  vostru  vecin.  El  spunea:  „Predicatorule
Branham, eu vreau să-ți spun ceva, noi, rudele mele ne-am stabilit aici cu
ani  în  urmă.”  Spunea:  „Noi  toți  suntem  crescători  de  porci  pentru
îngrășat”. El a spus: „Eu... Bunicul meu a crescut această turmă de porci
pentru îngrășat și l-a învățat pe tatăl meu. Și apoi tatăl meu când el a
murit, el —- noi am moștenit asta și eu am —- primit porcii și eu mi-am
învățat copiii...” Și tot așa mai departe. „Doar porci,  porci,  este tot ce
puteam eu auzi”.

Și eu am spus: „Asta e bine, băiete”. Am spus: „Eu apreciez”...

Viață ascunsă cu Cristos 11

30 Eu cred  cu  toată  inima mea că  Billy  Graham și  acei  oameni  sunt
oameni ai lui Dumnezeu ai orei pentru mesajul pe care noi îl împachetăm,
pe care ei îl împachetează, mai degrabă printr-o măreață inspirație. Ei nu
înfăptuiesc miracole. Ei sunt premergători ai venirii lui Isus Cristos așa
cum a fost Ioan. Ioan niciodată nu a înfăptuit miracole, dar el a predicat
Evanghelia care a zguduit toată națiunea. Vedeți? Dar el nu a înfăptuit
niciodată  miracole.  Dar  Isus  a  venit  după  El,  nu  atât  de  mult  ca  un
predicator, dar înfăptuind miracole ca să dovedească că atotputernicia lui
Dumnezeu încă domnește și El trăiește.Și astăzi, ce păcat, că oamenii au o
concepție  mentală  despre  Evanghelie,  sau  eu  aș  spune  o  credință
intelectuală, în loc de o credință vie adevărată în Dumnezeu.

31 Aici, nu cu mult timp în urmă, în orașul de unde tocmai vin, peste
râu, Louisville, Kentucky, era o tânără doamnă care s-a dus la o biserică, o
faimoasă biserică de acolo. Și ea era o femeie bună și ea cânta la pian. Dar
eu întotdeauna m-am îndoit de experiența ei cu Cristos, de a fi născută din
nou. Dar ea era o femeie bună morală atât de mult cât ea cunoștea. Era
un băiat cu care mergea ea acolo și prenumele lui era John. Așa că ea s-a
căsătorit cu John și ei —- ea a continuat. Dar după un timp munca lui John
l-a chemat pe el într-un alt oraș. Și în timp ce el era acolo afară, ea și-a
luat hârtia ei de la —- scrisoarea de la o biserică la alta. Și în această
biserică, nu era atât de spirituală ca biserica unde unchiul ei era păstor, un
om foarte spiritual. Și ea a început să piardă vremea ( să taie frunze la
câini - trans.) în jur afară acolo cu restul femeilor.

Și aceasta este ceea ce este greșit cu țara noastră astăzi, cu bisericile
noastre, una încearcă să copieze pe cealaltă. Și ei se pun cu capul lor în
televizoare și lucruri. Și încearcă să personifice sau să copieze după ceva
lucruri murdare pe care le-au văzut în televizoare și apoi le aduc în biserica
Dumnezeului  celui  Viu.  Și  femei și  bărbați  sfințiți  fac același  lucru sau
pretind a fi sfințiți.
32 Și aici, acela este unul dintre motivele că voi nu puteți merge mai
departe. Voi nu puteți amesteca uleiul și apa, asta nu va lucra. Cum veți
crede  voi  supranaturalul,  cum  veți  ajunge  voi  undeva  când  voi  vă
amestecați cu lumea? Și Biblia a spus: „Dacă voi iubiți lumea sau lucrurile
din lume, dragostea lui Dumnezeu nici măcar nu este în voi.” Amin. Și
aceea poate freca puțin, dar îți va face bine. Gândește-te la asta.Frate, noi
trebuie să îl întâlnim pe Cristos în judecată într-o zi. Vai de omul care va
sta în spatele amvonului și își folosește influența sa să lingușească niște
oameni în loc să predice Evanghelia așa cum Dumnezeu a spus s-o facă.
Adevărul trebuie spus. Aceea este ce avem nevoie azi, este mai mult din
adevăr să fie adus afară în lumina lui.

33 Dar această femeie a mers mai departe și doamnele toate din acea
biserică purtau aceste mici vechi haine scandaloase, pantaloni scurți să
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așa. Aceea nu este potrivită cu Creștinătatea. Creștinătatea este o viață
sacrificată, o viață ascunsă cu Dumnezeu prin Cristos, sigilată de Duhul
Sfânt. Amin. Aceea este în ceea ce constă viața reală creștină: Nu în cât de
bine poți tu face aceasta, sau cât de bine poți tu cânta, aceea este în

ordine cât de bine poți tu predica, aceea-i minunat.Dar nu e aceea.
Este o viață ascunsă, consacrată, vălul, perdeaua este căzută în jurul tău
și tu ești mort și tu ești îngropat și tu ești ascuns în Dumnezeu prin Cristos
și sigilat acolo înăuntru prin Duhul Sfânt. Amin.

51 Diavolul nu te poate prinde. El nu o poate face; el trebuie să vină prin
același proces prin care ai venit tu. Dacă el ar fi făcut aceea, el ar fi fratele
tău. Deci el nu te poate avea. Amin. El nu poate veni prin aceea. „O,” dar
tu spui: „Frate Branham, eu am primit Duhul Sfânt. Eu mănânc lucrurile
bune ale lui Dumnezeu”... Da, dar tu ești în curțile de afară dincolo. Acela
e motivul că aceea nu ține. Acela e motivul că anul acesta tu ești binișor și
anul viitor tu ești înapoi în lume. Și această —- trezire, tu o duci bine în
timp ce trezirea e în desfășurare. Când trezirea s-a dus, apoi tu ești dus în
altă parte și afară cu lumea.Tu spui: „Oh, eu am primit Duhul Sfânt, eu am
vorbit în limbi, eu am strigat.” Asta e totul în regulă. Nu am nimic de spus
despre asta. Dar de ce asta nu ține? Aceea este. Aceea este la ce privește
lumea.  Aceea este  ce  spun oamenii:  Dacă tu  declari  această  măreață
chemare înaltă, atunci de ce nu trăiți ca aceea?
52 Tu știi, cel mai bun lucru este să trăiești o predică în loc să predici
una, voi știți asta. Voi sunteți epistole scrise. Și tu nu poți face asta de la
tine însuți; tu o poți imita pentru puțin timp, dar păcatele tale te vor găsi.
Tu mai bine te-ai consacra tu însuți lui Dumnezeu și să ajungi înăuntru, să
închizi ușile în spatele tău și arde fiecare barieră care este în spatele tău,
fiecare pod și lansează-te. Amin. Eu știu că acesta este adevărul; eu știu
că acesta va lucra; dacă nu ar fi fost așa, eu nu știu ce aș fi devenit. Aceea
e corect. Dar atunci nu mai sunt oamenii la care tu te uiți, ci este Cristos.

53 Observați, în același loc acolo, ei au adus toiagul lui Aaron. Și l-au
lăsat acolo înăuntru o noapte. Și gândiți-vă, același toiag, ce a făcut el? El
a înmugurit, el a înflorit și a rodit migdale în aceeași noapte. Ce a fost el?
Probabil  că  era  un  pom de  migdal,  apoi  băț  sau  toiag,  probabil  că  a
provenit dintr-un pom de migdal. Și sunt multi copaci de migdal, toiege,
chiar aici în seara aceasta la Minneapolis. Dar singurul lucru este, tu ești
—- atât timp cât tu ești în afara acestei vieți ascunse, nu vei fi niciodată în
stare să fii împrospătat și să aduci roadele care Dumnezeu a avut de gând
ca tu să le aduci, până când tu nu vii în Prezența lui Dumnezeu.

54 Priviți la asta, înmugurirea. Primul lucru pe care noi îl aflăm... Ce face
pomii  să  înmugurească?  Este  împrospătarea.  Ce  face  împrospătarea?
Dimineața devreme, tu ieși afară dimineața devreme și tu afli, după ce
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iasă afară și să tundă iarba în curte. Și ea a început să facă asta.Tatăl ei și
ei au mustrat-o, dar aceea nu i-a făcut nimic bun; ea era tot așa de bună
ca restul din ele. Ea spunea: „Surorile mele fac asta, eu de ce nu pot?” Ei
bine, primul lucru pe care voi  îl  știți,  ea s-a aflat  pe ea însăși  fumând
țigări. Restul din ele făceau asta, astfel ea de ce nu putea? Vedeți, chiar
faptele dovedeau că ea nu era ceea ce ea se presupunea a fi sau ea nu ar
fi făcut aceea. Eu sper că aceea merge jos adânc acasă. Dar aceea este
corect.  Acum eu —- observați,  Biblia  a  spus:  „După roadele lor  îi  veți
cunoaște”. Și acela este întregul lucru.

34 Dacă voi observați atunci, ea apoi a început, ea era —- a început să
facă un lucru și altul. Și după un timp era, un mic fățarnic cu părul bine
ondulat, s-a mutat în vecinătate acolo. Și ea s-a îndrăgostit de el și el era
soțul altei femei. Și primul lucru, ei s-au dus înapoi acolo în spate și ea și-a
îmbrăcat hainele ei mici și tundea iarba în curtea din spate tocmai când el
intra.

De ce le purtați voi? Nu ca să apăreți în fața lui Dumnezeu, ci ca să
apăreți  în fața bărbaților. Și ea s-a dus acolo tunzând iarba în curte și
primul lucru, care se intâmplă într-o bună noapte e un sărut de noapte
bună prin  gard într-o noapte.  Și  după un timp ea se află  pe ea însăși
părăsindu-și soțul; ea s-a căsătorit cu acest bărbat.

35 Păi, fiecare femeie care are judecată sănătoasă ar trebui să știe că
dacă el a fugit de la o soție, el ar fugi de la cealaltă. Astfel următoarea
femeie vine înainte, după ce el a trăit cu ea puțin, el s-a dus cu alta și ea
s-a măritat cu altul. În regulă, doar continuând, cântând la pian în biserică
doar la fel. Restul din ele o făceau, așa că ea de ce nu putea?

Astfel asta a continuat și a continuat și a continuat. După un timp
acest bărbat a părăsit-o, astfel ea și-a luat un concubin. Acum, femeia s-a
dus... Bărbatul, slujitorul acolo s-a dus și i-a vorbit, ea a spus: „Eu sunt
regulă.” Și a ajuns să afle că păcatele ei au găsit-o afară. Și după un timp
ea s-a dus jos, ea a început să aibă dureri, jos. Ea s-a dus la doctor și el a
examinat-o, a găsit asta în organul ei feminin, ea avea o tumoare care era
prea avansată pentru operație, a spus: „Pregătește-te de moarte, nimic nu
se mai poate face.”

36 Ea s-a dus la un doctor mai bun, acolo la clinică. Ei i-au spus același
lucru:  „Tu ești  pe  moarte”.  Astfel  s-a  întâmplat  să  fie  că  păstorul  din
biserica noastră era din aceeași confesiune din care era această femeie,
astfel el a mers acolo să o vadă. A spus: „Dacă pot s-o fac să se predea lui
Cristos, eu îl voi avea pe fratele Branham să meargă acolo să se roage
pentru ea”. Când el s-a dus să o vadă, ea —- ea a urlat la el arătând tot ce
valora. A spus: „Eu îți voi da să înțelegi, eu niciodată nu am trimis după
tine”.  Și  ea a spus: „Eu sunt  tot  așa de bună cum ești  tu”.  El  a  spus:
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crud, dar amintiți-vă, asta este adevărul.

47 Mulți oameni —- acel duh, acel duh nou, Dumnezeu a trebuit să vă
dea  un  duh  nou  ca  să  înainteze  cu  Duhul  Său.  Păi,  unii  oameni  așa
intenționează, ei nici măcar nu pot înainta cu ei înșiși, Îl lasă pe Dumnezeu
la  o  parte  dacă  El  vrea  să  vină  înăuntru.  Asta  este  corect.  Atât  de
îndoielnici și sus și jos; Dumnezeu trebuie să vă dea un duh nou, o natură
nouă, astfel voi puteți înainta cu Duhul Său când El vine. Amin, eu sper că
voi vedeți asta. Dumnezeu vă dă un duh nou pentru voi înșivă și apoi pune
Duhul său Sfânt înăuntru acolo (Amin) să locuiască cu voi și să rămână cu
voi.

48 Observați, aceeași mană care era mâncată afară în curți, era mâncată
înăuntru —- deasemenea în Sfânta Sfintelor. Dar mana de aici de afară se
termina repede.Voi ați întâlnit oameni ca aceia, ar mânca acolo afară și
spun: „Ei  bine,  frate Branham, eu am avut  același  lucru,  eu am făcut
aceasta și am făcut aceea exact ca ei. Dar eu am întâlnit femeia aceea, ea
este întotdeauna, pe acoperișul casei. Nu este niciodată o grijă în mintea
ei. Eu am întâlnit acel om; oriunde este el, el are un zâmbet mare pe fața
lui și spunând: „Laudă Domnului, ce mai faci?” „Minunat.” Și de fiecare
dată când el se îmbolnăvește, predicatorul vine, se roagă pentru el, frate,
el este afară și dus a doua zi, el este doar minunat. Eu doar cumva nu pot
să-mi țin binecuvântarea.“ Acela este locul la care tu rămâi. Asta este
unde ești  tu. O —- eu vreau ca voi  să primiți  asta foarte îndeaproape.
Amintiți-vă, aceea este —- de multe ori, pe câmp aceste binecuvântări
scapă  afară.  Voi  mâncați  mana,  mana  corectă,  dar  voi  încă  nu  v-ați
consacrat viața voastră și v-ați dus într-un loc, ca Aaron, în spate în sfânta
sfintelor. Când el era înăuntru acolo, nimic, el nu mai auzea lumea.

49 Și ceea ce bărbați și femei au nevoie astăzi după ce ați fost aduși în
Împărăția lui Dumnezeu, este o viața ascunsă. Bărbați și femei care-l vor
primi pe Cristos și perdelele cad în jur și voi sunteți... Vouă nu vă pasă ce
spune lumea. Vouă nu vă pasă ce spun oamenii. Voi locuiți înăuntru acolo
cu Cristos,  unde este mana.  Voi  mâncați  din  vasul  de aur  cu mană în
fiecare zi, zi și noapte tot timpul: Trăind pe munte, sub cerul fără nori.
Când Aaron mergea înăuntru acolo, perdeaua cădea în spatele lui, el era
tot înconjurat într-un loc cu el însuși, cu Dumnezeu singur. Aleluia. Acela
este locul în care fiecare bărbat și  femeie născut din nou se cuvine să
locuiască astăzi, în prezența lui Dumnezeu, cu restul lumii închisă din jurul
lor. Aleluia!

50 Aceea  este  ce  are  nevoie  biserica  astăzi,  este  o  viață  ascunsă
consacrată. Tu nu poți să te bălăcești înainte cu lumea și prefăcându-te și
acționând  ca  ei  și  să  fii  ascuns  cu  Cristos,  pentru  că  tu  încerci  să  te
modelezi după lume. Tu încerci să trăiești ca și biserica vecină. Tu încerci
să aparții la o organizație mai bună, să porți haine mai bune, să faci așa-și
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„Doamnă, aceea nu e asta. Fumând o țigară după alta”. El a spus: „Tu vrei
să-mi spui;  eu știu: „tu ești  biserica”,  a spus: „Eu sunt din Asbury eu
însumi.” A spus: „Noi nu credem în lucruri ca acelea.” Ea a spus: „Eu sunt
salvată și eu sunt tot așa de bună cum ești tu.”

Vedeți, ce a fost asta? Ea a întristat pe Duhul Sfânt de la ea. Și Biblia
a spus: „Sufletul care păcătuiește (care nu a crezut), acel suflet va muri.”
Asta înseamnă... Moarte înseamnă „separare”.

Dacă eu mor acum, eu m-aș separa de voi, dar nu de Dumnezeu. Voi
v-ați separa de prietenii voștri, dar voi veți fi întotdeauna în prezența lui
Dumnezeu. Separare... Și sufletul ei s-a separat de ea...

37 Acum, este un asemenea lucru ca...  În inimă sufletul  locuiește în
inimă, și  tu crezi  din inima ta.  Oamenii  nu primesc religie în capul  lor
printr-o  carte  de  cunoștință;  tu  îți  primești  religia  în  inimă  printr-o
experiență în inimă. Și inima va fi întotdeauna de acord cu Biblia, dar capul
va raționa. Și Biblia a spus că noi trebuie să aruncăm jos raționarea. Tu nu
poți merge cu mintea ta; asta este... Diavolul lucrează în aceea; tu trebuie
să mergi cu inima ta. Așa că mintea ei i-o fi spus: „Acum, este rezonabil,
dacă aceste femei pot să facă aceea eu de ce nu pot? Ele sunt numite
creștine, ele au poziție bună în biserică; ele au poziție bună în comunitate,
așa că eu de ce nu pot? Eu sunt o creștină ca și ele și dacă ele pot face
asta, apoi este rezonabil că și eu ar trebui să o fac, pentru că eu voi fi una
din ele. Dacă eu nu o fac, ele vor crede că eu sunt o bătrână înapoiată și
eu nu sunt —- eu nu voi  face asta, eu sunt mai bună decât sunt ele.”
Vedeți, aceea este raționarea. Asta te va duce la rău de fiecare dată.Nu
contează ce îți spune cunoștința ta intelectuală, nu o crede dacă asta este
împotriva Cuvântului lui Dumnezeu. Ia AȘA VORBEȘTE DOMNUL mai întâi.
Stai chiar cu acela. Nu contează —- și sufletul tău va fi întotdeauna de
acord cu acel Cuvânt. Asta este corect.

38 Când voi vedeți acești predicatori și lucruri și spun: „Zilele miracolelor
au trecut și tot acesta este nonsens.” Doar amintește-ți, el nu-L cunoaște
pe  Dumnezeu;  acela  este  un  lucru  sigur.  Pentru  că  Dumnezeu  va  fi
întotdeauna de acord cu propriul Său Cuvânt, desigur El va fi. Și nu este
niciun Duh Sfânt acolo; este totul intelectual. El ar putea fi tot atât de
lustruit și drept ca o țeavă de pușcă, dar aceea nu-l face pe el corect cu
Dumnezeu. Aceea este corect. Niciodată nu ajunge în acest loc despre care
noi vom vorbi în câteva minute.

39 Dar apoi păstorul ei a venit acolo jos. El părea să gândească că ea era
bine. Apoi fratele nostru a fost condus din casă și a mers mai departe.
Gândirea  ei  era  că  ea  era  în  ordine,  a  continuat;  ea  avea  o  credință
intelectuală, ea spunea: „Eu cred că Isus Cristos este Fiul lui Dumnezeu.
Eu L-am acceptat cu mulți ani în urmă ca Salvatorul meu personal.” Ea
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Dar  aceea  care  a  căzut  pe  pământ  se  distrugea.  Oamenii  trebuiau  să
meargă și s-o ia și să o mănânce. Dar ei au aflat că înainte ca ziua să
treacă, mulți din ei deveneau slăbiți. Mulți erau din nou flămânzi. Deoarece
mana dura numai atât de mult.

43 Și  de  câte  ori  eu  aflu  că  —-  oameni  acum  în  ziua  de  azi...  Ce
simbolizează acea mană? Acum urmează ca eu să frec puțin și eu sper că
voi mă iubiți la fel. Dar eu doar încerc să vă aduc ceva vouă; eu sper că
voi o vedeți. Observați, acea mană era simbolul Duhului Sfânt. Dumnezeu
a asigurat mana pentru întreaga călătorie, venind jos din cer cu Cristos,
venind jos din cer și murind să dea viață lumii. Și mierea, mici bobițe de
miere era ceea ce era asta. Ea venea jos din cer, ei o culegeau și făceau
pâine din ea. Dar pâinea doar dura așa de mult. Și după ce ea se ridica în
cursul zilei, soarele venea sus, ea pierea.

Dar aceea care era în sfânta sfintelor ea nu pierea. Ea rămânea bună
tot timpul.

44 Amintiți-vă, mulți oameni, azi pretinzând botezul Duhului Sfânt, pe
care ei îl au. Dar este poziția ta unde tu te păstrezi pe tine însuți. Asta este
ceea ce cauzează crampele hranei, pe care tu le primești.Asta-i corect.
Mulți oameni, tu îi afli pe ei... Un bărbat care e afară aici, neprihănit, vine
înăuntru și crede în Domnul. Sigur. Numai Duhul Sfânt singur poate aduce
condamnare, la fiecare om. Neprihănirea este lucrarea Duhului Sfânt. Dar
asta depinde de unde mănânci, de unde îți primești proviziile.

Oameni azi, chiar oameni regenerați, de multe ori, merg la Dumnezeu
și ei îl iubesc pe Dumnezeu și îl laudă pe Dumnezeu și ei merg la serviciu
(de  biserică  -  trans.)  și  ei  se  bucură  de  serviciu.  Și  când  ei  părăsesc
serviciul (biserica - trans.), în următoarea dimineață ei sunt tot atât de
slabi cum erau când au mers în acea seară.

45 Mulți stăpânesc experiențe ale Vindecării divine, vin și privesc Duhul
Sfânt se mișcă și face semne și minuni. Și ei stau și se minunează de asta
și  mănâncă lucrurile bune ale lui  Dumnezeu. Și a doua zi  dimineață în
prezența a —- ceva oficial sau ceva, ei ar nega chiar existența acestuia. Și
ei se tem să depună mărturie despre asta. Pentru că asta este de unde ei
trăiesc, asta este unde își mănâncă ei mana.
46 Acum, Biblia a spus că El ne va da o inimă nouă. Și El ne va da un
duh  nou.  Și  mulți  oameni,  chiar  oameni  penticostali  și  oameni  ai
Evangheliei Depline au fost înșelați în aceea. De multe ori Dumnezeu a
spus: „Eu vă voi da un duh nou.” Acela nu era Duhul Lui, acela este duhul
vostru. Și apoi Eu voi pune Duhul Meu în voi. Eu vă voi da un duh nou,
apoi Eu voi pune Duhul Meu în voi. Și de multe ori tu primești duhul nou și
tu crezi  că tu ai  primit Duhul Sfânt.  Și  te încrezi  în emoții  și  semne și
lucruri. Când viața ta nu ajunge la aceea. Acum aceea este doar un pic
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spunea: „Eu cânt în biserică; am locurile mele în societate, eu sunt tot așa
de bună ca oricine altcineva.

Și păstorul, fratele meu a spus: „Dar cum e cu concubinul acesta?”

Ea a spus: „Aceeași ușă este deschisă pe care tu ai intrat.” Și el a
plecat.

Și el a spus: „Vreau să-l aduc pe fratele Branham”.

A spus : „Nu vreau să-l văd. ” Astfel el... el a plecat înapoi, singurul
lucru ce putea să-l facă. Și fratele mi-a spus, a spus: „Cum e cu aceea
frate Branham?”

Eu am spus: „Urmărește-o la sfârșit; asigură-te să fii lângă ea când
timpul ei vine să plece de aici.”

40 Și  ea  a  mai  mers  câteva  luni,  devenind  mai  rău.  În  sfârșit  ei  au
spitalizat-o. Și  într-o zi  când toți  stăteau în jurul  ei  și  ea mergea să-L
întâlnească pe Dumnezeu, dintr-o dată când acest intelect începe să se
întrerupă acolo...  Amintiți-vă,  mintea voastră este controlată de către
creierul  vostru  și  de nervii  voștri  și  de sânge.  Și  ori  de câte  ori  acele
elemente umane eșuează să funcționeze,  acest  creier  aici,  intelectele,
încep să se întrerupă. Și când acest intelect începe să se întrerupă aici...
Amintiți-vă mintea voastră este controlată de creierul vostru și nervii voștri
și sânge. Și oricând acele elemente umane eșuează să funcționeze acest
creier  aici,  intelectul  începe  să  se  întrerupă.  Și  când  el  începe  să  se
întrerupă ea a realizat că sufletul acesta, care a păcătuit, n-a crezut și a
fost alungat la o parte, a început să o ajungă din urmă. Și când ea a văzut
ce vine, ea a spus: „Oh, eu sunt pierdută!”. Și păstorul a spus: „Acum,
aici, aici tu îți ieși din fire.”Ea a spus: „Nu-mi vorbi, tu ești pierdut.Ea a
spus: „Eu sunt pierdută.”

41 Și ei au mers și au adus doctorul, a spus: „Ea și-a ieșit din fire, dați-i
o injecție (cu droguri)” Ei i-au dat o injecție, dar ea continua să țipe: „Eu
sunt pierdută, eu sunt pierdută. Eu mă duc în iad.” Și ei au spus: „Dați-i
alta.”  Și  ei  au  continuat  să-i  dea  injecție  până  când  în  cele  din  urmă
respirația  ei  a  încetat,  țipând:  „Eu  sunt  pierdută,  eu  sunt  pierdută.”
Injecția a oprit această mărturisire cu buzele acestea, când intelectul s-a
întrerupt,  dar acel  suflet care a păcătuit  înaintea lui  Dumnezeu, ea va
trebui să trăiască cu asta de-a lungul epocilor care vin.

42 Nu  fiți  clătinați  de  orice  vânt  de  învățătură,  credeți  Cuvântul  lui
Dumnezeu. Fiți stabili. Fiți așezați: „Cum faci asta, frate Branham?” Aici
este.  Sunt mulți...  Amintiți-vă în Vechiul  testament acolo în curțile  de
afară, mana cădea pe pământ. Și lucrul cu aceea era, Dumnezeu i-a spus
lui Moise să ia acest omer de aur și să-l umple cu mană și să-l pună în
spatele locului sfânt în chivot. Ea a rămas proaspătă continuu, tot anul.


